
Referat Møde med Strong productions 
Den 16-08-2019 kl 11:00 

1. Fremmødte 

- Amanda 2011 

- Martin 2011 

- Anders 3226 

- Kathrine – strong 

- Martin – Strong 

 

- Udgangspunkt for noget TV-dok/serie ala årgang 0.  
 

- Det nye liv som studerende og flyttet hjemmefra.  

 Primært formål med mødet er at få lavet et udkast til strategien; hvordan vil den her 
dokumentar/serie komme til at foregå ifb. HCØ.  

Udgangspunktet er at følge et køkken, 15 mand, hvor alle vil være med.  

Der er ønske om at have ”lidt styring” med hvem der er på den gang der udvælges, sådan at der er 
nogle ny-indflyttede kollegianere i kombination med nogle mere rutinerede, evt. 
udvekslingsstudenter. Vigtigst at sikre at alle beboere på gangen er involveret og har lyst til at 
deltage – vi diskuterede muligheden for at enkelte beboere som ikke ønsker deltagelse vil kunne 
fjerne sig fra køkkenet, evt. ved noget intern flytning.   

Dogme om at det kun er ”On ground” på kollegiet der optages = ikke noget med at filme en bytur, 
men en tur på HUSET er fair game.   

Selvfilmning som en stor del af det materiale som optages.    

Der er ønske fra produktionsholdet om at fange dem der flytter ind direkte hjemmefra, og at 
inddrage portnerne i projektet. Portnerne er en stor del af livet på kollegiet.   

- Evt. søgning og dokumentation af optagelse på søgningen via studiebolig Odense.  

Sådan at vi ved at dem som flytter ind på det pågældende køkken er OK med at deltage 

- Finde køkkener som vil snakke med produktionsselskabet.  

Evt. i forbindelse med beboermødet.  

- Studiebolig, lave en TV-gang, evt. bytte rundt med en anden bolig.  



- Filme i ca. et år, udkomme en gang om måneden? Årets gang og kortere produktionstid. 
- Portnerne skal involveres. 

 

Vi skal nok have inddraget Claus Trelle.  

HC som en anden instans.  

Strong tager de ting vi har talt om med hjem og vender tilbage med noget konkret til os, som vi 
kan bruge til at caste et/flere køkken(er).  

Ønske om referat fra køkkenmøde, er tilsendt.  

 

Strong folkene vistes derefter rundt på kollegiet, hvor de optag billed materiale til at forberede 
pitchet.  

 

Sidenhen har vi modtaget følgende fra Strong Productions:  

 

Endnu engang tak for et effektivt møde i fredags, hvor vi i den grad synes, at vi fik vendt nogle 
gode muligheder for et potentielt samarbejde. Dejligt at I ligesom os, synes at der på jeres 
kollegium er en masse skønne historier at fortælle. 
 
Jeg har noteret mig følgende, som kan være et bud på en strategi vi kan arbejde ud fra. 
  
Vi har som sagt møde med DR3 i slutningen af august. Så snart vi har en indikation omkring deres 
interesse foreslår vi, at vi kommer ud på jeres kollegium og holder et oplæg. Vi snakkede om at det 
vil være oplagt at gøre på jeres generalforsamling i november, men vi tænker, at vi hellere vil 
sætte gang i processen hurtigere såfremt DR3 er interesseret, da vi tænker, at det er bedre at have 
god tid til en sådan casting-proces. Såfremt DR3 er interesseret, vil vi derfor meget gerne ud og 
holde et oplæg omkring programideen i september/oktober, hvis muligt.  
Dette skal bare ses som et første oplæg, hvor nysgerrige kollegianere kan møde op, og ellers 
kommer vi også gerne til Generalforsamlingen i november, hvis der er størst chance for at nå 
bredt ud der.  
 
Derefter henvender de køkkener, som synes at det lyder spændende, sig til redaktionen, og vi vil 
dernæst starte en casting proces / udvælgelse af hvilket køkken, som vi ønsker at følge som 
omdrejningspunkt.  
 
Når der er blevet udvalgt et køkken/gang, vil vi i samarbejde med "Christians Dahl" (staver jeg 
dette rigtigt?) lave en infotekst, som ansøgere af kollegiet kan læse, når de ansøger de forskellige 
gange på kollegiet på ventelisten. I infoteksten vil der stå en beskrivelse af TV-projektet, så 
ansøgere kan henvende sig til produktionen, hvis de er interesseret.  



 
Derudover snakkede vi om muligheden for at bytte værelser internt, såfremt der skulle være 
nogen på den udvalgte gang som ikke ønsker at deltage i programserien. Dog er der også en 
mulighed for at man ikke er en decideret 'hovedperson', men blot en beboer som vi gerne må 
filme, men som ikke har nogen aktiv 'rolle' i programmet.  
 
Vi snakkede også om, at det giver god mening at inddrage Claus og Torben i processen, når der 
skal formidles kontakt til nytilflytterne. 
  
Målet er at finde en gang, hvor alle 15 kollegianere ønsker at deltage. Blandt disse 15 vil der være 
en naturlig blanding af drenge og piger, 'gamle' kollegianere, nytilflyttere og 
udvekslingsstuderende. 
  
Vores pitch hos DR3 er som sagt om et par uger, så jeg håber, at vi lige må kontakte jer i forhold til 
ekstra info og anden research, hvis der skulle opstå nogle spørgsmål. 
  
I kan lige melde tilbage, om I mener at ovenstående slagplan lyder fornuftig 🙂 
  
Mange hilsner 
  
Kathrine & Michael 
Strong Productions 
 


